

Kuwait: 01/12/2019
Ref: 7322/2019

الكويت: 2019/12/01
الإشارة: 2019/7322

**To: General Manager
The Boursa Kuwait**

السيد / المدير العام
المحترم
شركة بورصة الكويت

Dear Sir,

Reference is made to the provisions of Chapter 4 of the Tenth Module of the Executive Bylaws of the Capital Markets Authority's Law, pertinent to "Disclosure of Material Information" and the mechanism of its disclosure, and to the e-mail received from Boursa Kuwait on 28/11/2019 to comment on the unusual trading of Boubyan Bank shares on the same date, we would like to announce that Boubyan Bank is in advanced discussions with BLME Holdings plc ("BLME") regarding an all cash offer by Boubyan Bank, for the acquisition of the entire issued and to be issued ordinary share capital of BLME (other than the BLME shares already owned by Boubyan bank and its subsidiary (representing 27.91% of BLME's issued share capital) and treasury shares) with a total consideration amount of approximately \$ 158 million.

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته وبعد ،،،

بالإشارة الى أحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر للائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها، وإلى رسالة البريد الإلكتروني الواردة من بورصة الكويت بتاريخ 2019/11/28 للتعقيب على حركة التداول غير الاعتيادي على أسهم بنك بوبيان بذات التاريخ، نود الإفادة بأن مصرفنا في مرحلة متقدمة حاليا من المفاوضات مع بنك لندن والشرق الاوسط لتقديم عرض نقدي من بنك بوبيان لغرض الاستحواذ على كامل الاسهم المصدرة والتي سيتم إصدارها لبنك لندن والشرق الاوسط (بخلاف الأسهم المملوكة حاليا من بنك بوبيان وشركته التابعة والتي تبلغ نحو 27.91% من الاسهم المصدرة لبنك لندن والشرق الاوسط واسهم الخزينة) بمبلغ في حدود 158 مليون دولار تقريبا.

We would like to note that no firm or binding offer has been made, and therefore, there can be no certainty at this stage that an offer will ultimately be made for BLME, nor as to the terms on which any such offer might be made.

Accordingly, it is difficult for Boubyan to speculate and confirm whether the unusual activity in the abovementioned trading of its shares on 28/11/2019 is linked to the above discussions as we have taken all necessary measures to keep such discussions confidential. We would also like to confirm that we will make an updated announcement when a firm or binding offer has been made.

ونود أن ننوه بأنه لم يتم حتى تاريخه تقديم أي عرض نهائي او ملزم ولا يمكن في هذه المرحلة تأكيد أنه سيتم تقديم عرض في النهاية للاستحواذ على بنك لندن والشرق الاوسط، وكذلك لا يمكن تأكيد أي من شروط هذا العرض في حالة تقديمه.

بناء على ما تقدم، فإنه من الصعب التكهّن وتأكيد ما إذا كان نشاط التداول المشار إليه بتاريخ 2019/11/28 مرتبط بالمفاوضات المذكورة نظراً لاتخاذنا لكافة التدابير اللازمة لإبقائها بسرية كاملة، علماً بأن مصرفنا سوف يقوم بالإعلان في حال تقديم بنك بوبيان لعرض نهائي او ملزم.

Best regards,



Adel Abdul Wahab Al-Majed
Vice-Chairman & Chief Executive Officer



عادل عبد الوهاب الماجد
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،